

全球化下台灣產業與人力資源發展國際研討會

International Conference on Globalization of Industries and Human Resource Development in Taiwan

主辦單位：國立臺灣師範大學國際人力資源發展研究所

合辦單位：中華民國跨文化訓練協會

研討會日期：民國105年5月6日

研討會地點：國立臺灣師範大學

0506

主題：全球化下台灣產業與人力資源發展國際研討會

子題：台灣走出去，世界走進來

(一)全球人才管理與人資發展概況

(二)整合科技產業與全球人才發展

(三)全球產業趨勢與人才流動探討

(四)吸納多元文化與留住全球人才

(五)全球跨文化之產業與職場發展

全文截稿日期：民國105年3月13日

全文接受通知：民國105年4月13日

研討會早鳥報名截止日：民國105年4月18日

論文定稿繳交截止日：民國105年4月18日

研討會報名截止日：民國105年4月23日

研討會日期：民國105年5月6日

官方網站：[ihrdconference2016.weebly.com](http://ihrdconference2016.weebly.com)

0313

0413

0418

0418

0423

0506

投稿說明

論文可以中文或英文撰寫，研討會將分為中文場及英文場，以英文投稿錄取者，請以英文發表。審核通過並在本研討會正式發表的論文將刊登於第十四屆國際人力資源發展研討會論文集，ISSN號碼為2072-926X。

投稿格式：

請以MS Word 編輯並採用APA格式(第六版)，論文以不超過5000字為原則，並請附250字以內的摘要。

請至<http://ihrdconference2016.weebly.com>下

載論文徵稿及論文格式說明。請於截稿日期

前將論文以電子郵件寄至

[ihrd@deps.ntnu.edu.tw](mailto:ihrd@deps.ntnu.edu.tw)。收到工作人員

回信確認始完成投稿作業。

Call for Papers



2016

Organizer: Graduate Institute of International Human Resource Development, National Taiwan Normal University  
Co-organizers: Association for Cross-Culture Training  
Conference Date: May 6, 2016  
Venue: National Taiwan Normal University

**Conference Theme: International Conference on Globalization of Industries and Human Resource Development in Taiwan**

- Tracks:
1. Global Talents Management and Human Resource Development
  2. Integrating IT Industries and Global Talents Development
  3. Industry Development Trend and Talent Flow
  4. Broadening Multicultural Knowledge and Remaining Global Talents
  5. Global/Cross-cultural Industries and Career Development
  6. Other Human Resource Related Issues

**Submission deadline: March 13th, 2016**

Acceptance announced: April 13st, 2016

Early-bird registration: April 18th, 2016

Camera-ready manuscript due: April 18th, 2016

Registration deadline: April 23th, 2016

Conference date: May 6th, 2016

Official Website: [ihrdconference2016.weebly.com](http://ihrdconference2016.weebly.com)

**Submission Instruction:**

This conference accepts manuscript submissions written in English or Chinese. The paper presentations for accepted English papers will be arranged in English-speaking sessions. Accepted papers will be published in the Proceedings of 2016 International Conference on Human Resource Development, with the ISSN Number 2072-926X. Edit your manuscript in MS Word following the 6th edition of APA guideline. Keep your manuscript within 5000 words, with an abstract of not more than 250 words. For detailed submission and format instructions please visit <http://ihrdconference2016.weebly.com>. Email your submission to [ihrd@deps.ntnu.edu.tw](mailto:ihrd@deps.ntnu.edu.tw). The submission is completed when you receive a confirmation from the conference organizer.

Call for Papers



**International Conference on Globalization of Industries and Human Resource Development in Taiwan**

